
Protokół Nr XXVIII/08
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 19 grudnia 2008 roku

Otwarcia XXVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Tomasz  Rusiecki  o  godzinie  1200 

w Karlińskim Ośrodku Kultury przy ulicy Szczecińskiej 6 w Karlinie. Powitał 

zebranych  radnych  oraz  zaproszonych  gości  (listy  obecności  załączono  do 

protokołu). 

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w  obradach  bierze  udział  14  radnych, 

co  stanowi  ustawową  większość  składu  Rady  i  umożliwia  podejmowanie 

prawomocnych uchwał. 

Ad. 1b 

Pan Tomasz Rusiecki stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej 

sesji  i  zostały  zgłoszone  propozycje  zmian  do  tego  porządku.  Wycofanie 

projektu  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  zobowiązania  pieniężnego  oraz 

wprowadzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  składzie  osobowym 

Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Karlinie.  Następnie  zwrócił  się 

z   pytaniem,  czy  są  jeszcze  inne  propozycje  zmian?  Ponieważ  nie  zostały 

zgłoszone zaproponował przyjęcie zmian w głosowaniu. 

Zmiany  do  porządku  obrad  zostały  przyjęte  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  przedstawił  porządek  obrad 

wraz ze zmianą. Porządek został przyjęty przez radnych w wyniku jawnego 

i jednomyślnego głosowania.



Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Miejskiej.

2. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 
międzysesyjnym.

3. Informacja  o  pracy  Rady  Powiatu  Białogardzkiego  –  radni  z  terenu 
Gminy Karlino.

4. Sprawozdanie  przewodniczących  z  działalności  stałych  komisji  Rady 
Miejskiej w Karlinie za II półrocze 2008 roku.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2008 rok,
b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na rok 

2008,
c) zaciągnięcia kredytu bankowego,
d) zmiany  uchwały  w  sprawie  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży 

przysługujących radnym,
e) nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 

Krukowo,
f) uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2009 rok,
g) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2009 rok,
h) przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego  Programu  Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
i) przyjęcia  preliminarza  kosztów  realizacji  Miejsko  –  Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta i Gminy Karlino na 
lata 2006 – 2011, na rok 2009,

j) przyjęcia  rocznego  programu  współpracy  Gminy  Karlino 
z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 

k) zmiany  w  składzie  osobowym Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej 
w Karlinie.

6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Wolne wnioski i informacje.
8. Odpowiedzi na interpelacje.
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9. Odpowiedzi Burmistrza na zapytania i wnioski.
10.Zakończenie XXVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Ad. 1c 

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady  stwierdził, że protokół  z XXVII 

sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  był  wyłożony  do  wglądu  w  Biurze  Rady 

i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do 

wniesienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  zaproponował  przyjęcie  go 

w wyniku jawnego głosowania.

Protokół Nr XXVII/08 z XXVII sesji  Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w  dniu  24  listopada  2008  roku  został  przyjęty  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie  o  pracy  Urzędu  w  okresie  międzysesyjnym  tj.  od  dnia 

24 listopada do dnia 18 grudnia 2008 roku (informacja załączona do protokołu). 

Następnie  poinformował  obecnych,  że  najprawdopodobniej  zostaną 

przeprowadzone rozmowy z Wójtem Gminy Dygowo i  Gminy Kołobrzeg na 

temat  wykonania  ścieżki  rowerowej,  ponieważ  ten  odcinek  jest  fragmentem 

szlaku solnego i Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty przygotowuje obecnie 

projekt do programu Interreg IVA, gdyby udało się pozyskać środki to byłaby 

szansa jeśli nie w przyszłym, to następnym roku zrobić odcinek do ,,Homanitu”, 

a  następnie  poszukać środków na kolejne  etapy.  Poinformował  obecnych,  że 

miała miejsce wizyta w ,,Homanicie”, zaproszona była cała Rada, nie wszyscy 

byli obecni. Ci którzy byli i widzieli ogromne inwestycje są zbudowani tym co 
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poczyniono za prawie 100.000.000EURO, firma myśli o kolejnych inwestycjach 

i  optymistycznie  patrzy  w  przyszłość.  Odbyło  się  spotkanie  z  Zastępcą 

Komendanta Wojewódzkiego Policji ds. Technicznych, które dotyczyło remontu 

Komisariatu przy ulicy Szymanowskiego. Chęci są, ale Policja chce aby Gmina 

partycypowała w kosztach tego remontu. Gmina ze swojej strony zadeklarowała 

budowę czterech garaży, gdyby się udało, to do lipca przyszłego roku, kiedy 

będzie obchodzone Święto Policji, wojewódzkie obchody najprawdopodobniej 

odbędą się w Powiecie Białogardzkim to można byłoby je połączyć z otwarciem 

Komisariatu w Karlinie.  Miała miejsce kolejna wizyta firmy zainteresowanej 

budową farm wiatrowych, ta firma chciałaby również wybudować zakład, który 

zajmowałby  się  produkcją  elementów do  budowy  wiatraków.  Poinformował, 

także,  że  w ramach  tzw.  ,,Schetynówek”  udało  się  pozyskać  3.000.000zł  na 

budowę  dróg  na  osiedlu  nad  Parsętą.  Wartość  całej  inwestycji  wyniesie 

7.000.000 – 8.000.000zł, ale zostanie podzielona na dwa etapy. Pierwszy etap 

w  roku  przyszłym,  a  drugi  wspólnie  z  Powiatem  -  odremontowanie  ulicy 

Kościuszki  i  Wojska Polskiego,  wówczas kiedy zostaną one wyremontowane 

zostaną  przejęte  przez  Gminę.  Z  Powiatu  zostało  złożonych  pięć  wniosków, 

a pozytywnie rozpatrzono wnioski na drogę w Tychowie i Karlinie. Dodał, że 

Wojewoda wystąpił  o zwiększenie tych środków, jest to być może szansa na 

dodatkowe kilkaset milionów, gdyby się udało to byłaby szansa na remont drogi 

powiatowej w Karlinie.   

Ad. 3

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Tomasz  Rusiecki  przypomniał,  że 

z powodu nieobecności na poprzedniej sesji Rady radnych powiatowych punkt 

porządku obrad o pracy Rady Powiatu Białogardzkiego – radni z terenu Gminy 

Karlino z sesji listopadowej przeniesiony został na miesiąc grudzień, ale w dniu 

4



dzisiejszym również odbywa się sesja Rady Powiatu, nie przekazano informacji, 

czy radni będą obecni, być może po zakończeniu sesji w Białogardzie przyjadą 

do Karlina.  

Ad. 4

Pan Tomasz Pączek Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej  i Gospodarki 

Komunalnej  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  której 

przewodniczy (sprawozdanie załączono do protokołu).

Pani Bogumiła Hałasa Przewodnicząca Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury 

i  Oświaty  przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  (sprawozdanie 

załączono do protokołu).

Pan  Albin  Kryger  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony 

Środowiska  i  Bezpieczeństwa  przedstawił  sprawozdanie  z  działalności 

kierowanej przez niego Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu).

Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji (sprawozdanie załączono do protokołu). 

Ad. 5a

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i  Gminy Karlino na 2008 rok.  Po 

dokonanych  zmianach  budżet  zamyka  się  dochodami  w  wysokości 

30.530.671,01zł,  wydatkami  w  wysokości  30.531.349,32zł,  oraz  niedoborem 

w wysokości 678,31zł.
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Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy 

Karlino na 2008 rok.

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  10  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

3  wstrzymało  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  Uchwała 

Nr XXVIII/281/08 została podjęta.  

Ad. 5b

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino 

na 2008 rok. W treści uchwały nr XVI/177/07 zmienił  się zapis § 9 pkt 2 – 

finansowanie  planowanego deficytu  budżetu  do  kwoty  4.500.000zł  i  pkt  3  - 

spłatę  wcześniej  zaciągniętych  zobowiązań  z  tytułu  emisji  papierów 

wartościowych oraz zaciągniętych pożyczek i kredytów, do kwoty 6.500.000zł.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawiła treść projektu uchwały zmieniającej w sprawie uchwalenia budżetu 

gminy Karlino na rok 2008.

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  10  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

3  wstrzymało  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  Uchwała 

Nr XXVIII/282/08 została podjęta.  

Ad. 5c

Skarbnik Miasta  i  Gminy  Karlino  Pani  Granat  omówiła  projekt  uchwały 

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  w  kwocie 
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900.000zł  z  przeznaczeniem  na  sfinansowanie  wydatków  budżetu  gminy 

w 2008r. Kredyt zostanie zaciągnięty w Banku Spółdzielczym w Białogardzie, 

a jego spłata nastąpi z dochodów  budżetu gminy w dniu 31.03.2009r.

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego.

Za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 2 radnych było przeciwnych, 

3  wstrzymało  się  od  głosu.  W  wyniku  głosowania  Uchwała 

Nr XXVIII/283/08 została podjęta.  

Ad. 5d

Pan Tomasz Rusiecki Rady Miejskiej w Karlinie przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  diet  oraz  zwrotu  kosztów  podróży 

przysługujących radnym. Wyjaśnił,  że  zmiana dotyczy § 3 ust.  2 w uchwale 

Nr  V/31/07  Rady  Miejskiej  w Karlinie  z  dnia  25  stycznia  2007  roku,  czyli 

upoważnienia  wiceprzewodniczących  Rady  do  określania  terminu,  miejsca 

wykonywania  zadania  służbowego,  miejscowości  rozpoczęcia  i  zakończenia 

podróży służbowej w stosunku do przewodniczącego Rady. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała 

Nr XXVIII/284/08 została podjęta.  

Ad. 5e

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomościami  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy  w  Karlinie  przedstawił 

projekt  uchwały  w  sprawie  nabycia  przez  Gminę  Karlino  od  Agencji 
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Nieruchomości  Rolnych  Terenowy  Oddział  w  Szczecinie  Filia  w  Koszalinie 

nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy  Karlino  –  obręb  Krukowo, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 10/13 o powierzchni 1025m².

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Dariusz  Michalski 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej 

na terenie gminy Karlino – obręb Krukowo.

Uchwała  Nr  XXVIII/285/08  została  podjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania.

Ksiądz Ludwik Musiał Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego 

Michała Archanioła w Karlinie  powiedział,  że w okresie przedświątecznym 

jest bardzo wiele spotkań na które jest zapraszany, ale nie wyobraża sobie, aby 

nie złożyć życzeń z okazji Świąt Bożego Narodzenia w trakcie sesji wszystkim 

zebranym. Zaprosił  też  wszystkich  do  udziału  w spotkaniu  wigilijnym które 

odbędzie się już po raz trzeci w dniu 21 grudnia br. na Placu Jana Pawła II, 

spotkanie  rozpocznie  się  Mszą  o  godzinie  18-tej,  a  następnie  wspólne 

świętowanie. Podkreślił, że wszyscy ślą życzenia, szkoły, parafia, ale wszystko 

sprowadza  się  do  dobra  człowieka  i  zadowolenia  wewnętrznego.  Zaprosił 

również wszystkich na występ Marcela i Nikodema Legun, który odbędzie się 

w  dniu  28  grudnia  br.  o  godzinie  17-tej  w  Kościele  w  Karlinie.  Życzył 

wszystkim wszystkiego dobrego i dużo uśmiechu.   

Ad. 5f

Pani Krystyna Granat Skarbnik Miasta i Gminy Karlino  omówiła projekt 

budżetu gminy Karlino na 2009 rok. Ustala się dochody budżetu w wysokości 

46.744.880 zł,  wydatki  budżetu  w  wysokości51.351.862  zł,  przychody 

8.363.504 zł i  rozchody 3.956.522zł.   W budżecie tworzy się rezerwę  celową 
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w  wysokości 15.000   zł  z  przeznaczeniem  na  realizację  zadań  z  zakresu 

zarządzania, limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 

2009-2011w wysokości 24.170.972  zł i realizowane ze środków pochodzących 

z budżetu Unii  Europejskiej,  nie podlegających zwrotowi środków z pomocy 

udzielanej  przez  państwa  członkowskie  (EFTA)  oraz  innych  środków 

pochodzących  ze  źródeł  zagranicznych,  nie  podlegających  zwrotowi 

w wysokości 398.550 zł. Dochody i wydatki rachunków dochodów własnych 

jednostek  budżetowych,  przychody  i  wydatki  Gminnego  Funduszu  Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej  limity zobowiązań z tytułu emisji papierów 

wartościowych  oraz  kredytów  i pożyczek.  Upoważnia  się  Burmistrza  do 

zaciągania  zobowiązań  na  finansowanie  wydatków  na  wieloletnie  programy 

inwestycyjne w latach 2009-2011 oraz realizowane ze środków pochodzących 

z  budżetu  Unii  Europejskiej,  nie  podlegających  zwrotowi,  z  tytułu  umów, 

których realizacja w roku następnym jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości 

działania  jednostki  i  termin  zapłaty  upływa  w  roku  następnym.  Ustala  się 

dotacje dla jednostek sektora finansów publicznych oraz  dla jednostek spoza 

sektora finansów publicznych, celowe na zadania własne. Dochody i wydatki 

związane  z  realizacją  zadań  z  zakresu  administracji  rządowej  zleconych 

odrębnymi  ustawami  i   związane  z  realizacją  zadań  wykonywanych  na 

podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego. Ustala się 

dochody  z tytułu  wydawania  zezwoleń  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych, 

wydatki  na  realizację  zadań  określonych  w gminnym programie  profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz zadań określonych w gminnym 

programie  przeciwdziałania  narkomanii.  Upoważnia  się  Burmistrza  do 

zaciągania  kredytów  i  pożyczek  oraz  emisji  papierów  wartościowych  na 

pokrycie występującego w ciągu roku budżetowego deficytu budżetu jednostki 

samorządu  terytorialnego,  dokonywania  zmian  w  planie  wydatków 

budżetowych,  z  wyłączeniem  przeniesień  wydatków  między  działami, 

przekazania  niektórych  uprawnień  do  dokonywania  przeniesień  planowanych 
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wydatków innym jednostkom organizacyjnym gminy,  przekazania  uprawnień 

innym jednostkom do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja 

w roku następnym jest niezbędna dla zapewnienia ciągłości działania jednostki 

i  termin zapłaty  upływa w roku następnym,  udzielania  w roku budżetowym 

poręczeń  i  gwarancji  do  kwoty   6.000.000  zł,  lokowania  wolnych  środków 

budżetowych  na  rachunkach  bankowych  w  innych  bankach  niż  bank 

prowadzący  obsługę  budżetu  gminy  oraz  udzielania  w  roku  budżetowym 

pożyczek do łącznej kwoty 100.000 zł.

Do protokołu załączono opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 

Zespół  Zamiejscowy w Koszalinie  na temat przedłożonego projektu uchwały 

budżetowej  Gminy Karlino  na  2009  rok  wraz  z  informacją  o  stanie  mienia 

komunalnego  i  objaśnieniami  oraz   Regionalnej  Izby  Obrachunkowej 

w Szczecinie w sprawie wydania opinii  o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego Gminy Karlino w 2009 roku oraz o prawidłowości załączonej do 

budżetu prognozy kwoty długu publicznego. 

Pani  Bogumiła  Hałasa  Wiceprzewodniczący  Rady  przedstawiła  projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Karlino na 2009 rok.

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  8  radnych,  3  było  przeciwnych, 

3  wstrzymało  się  od  głosu.  Uchwała  Nr  XXVIII/286/08  została  podjęta 

większością głosów.

 

Ad. 5g

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady przedstawił  plany pracy stałych 

komisji Rady Miejskiej na 2009 rok. 
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Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie 

przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy komisji na 

2009 rok. 

Uchwała  Nr  XXVIII/287/08  została  podjęta  w  wyniku  jawnego 

i jednomyślnego głosowania.

Ad. 5h

Pan  Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  omówił  projekt  uchwały 

w  sprawie  przyjęcia  Miejsko  –  Gminnego  Programu  Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 

Uchwała  Nr  XXVIII/288/08  została  podjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania.

Ad. 5i

Pan  Dariusz  Michalski  Wiceprzewodniczący  Rady  przedstawił  projekt 

uchwały  w  sprawie  przyjęcia  preliminarza  kosztów  realizacji  Miejsko  – 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii Miasta  i Gminy Karlino na 

lata 2006 – 2011, na rok 2009.

W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XXVIII/289/08 

została podjęta. 
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Ad. 5j

Pani Bogumiła Hałasa Wiceprzewodnicząca Rady przedstawiła treść projektu 

uchwały w sprawie  przyjęcia  rocznego programu współpracy Gminy Karlino 

z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego, 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała 

Nr XXVIII/290/08 została podjęta. 

Ad. 5k

Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino  przedstawiła 

treść  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  w  składach  osobowych  stałych 

komisji  Rady.  Wyjaśniła,  że  ze  względu  na  wybór  Pani  Hałasa  na 

Wiceprzewodniczącego Rady nie może być ona zgodnie ze Statutem Gminy być 

członkiem Komisji Rewizyjnej, stąd potrzeba zmiany i odwołanie Pani Hałasa 

ze składu Komisji  i  uzupełnienie  składu do pięciu  osób,  co również  wynika 

z zapisów w Statucie. 

Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej i Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej  zaproponował do składu Komisji  Panią Bożenę Nadziejko,  która 

wyraziła zgodę na pracę w komisji.

 Pan  Tomasz  Rusiecki  Przewodniczący  Rady  przedstawił  treść  projektu 

uchwały  w  sprawie  zmian  w  składzie  osobowym Komisji  Rewizyjnej  Rady 

Miejskiej w Karlinie.

Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

3  wstrzymało  się  od  głosu.  Uchwała  Nr  XXVIII/291/08  została  podjęta 

większością głosów.
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Ad. 6

Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie  poprosił 

o  informację,  na  temat  ugody  z  firmą  remontującą  budynek  ratusza  Spółką 

,,Electra”, czy sprawa już została zakończona?

Pan  Marek  Depta  Radny  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  zgłosił  potrzebę 

nawiezienia żużlu lub innej podsypki  na drogę obok garaży przy ulicy 4 Marca. 

Ad. 7

Pan  Robert  Sabara  Komendant  Komisariatu  Policji  w  Karlinie  wręczył 

w imieniu Komendanta Wojewódzkiego Policji Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Karlino Panu Miśko podziękowanie za udzieloną pomoc dla Policji.

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino podziękował 

i podkreślił, że nie jest to tylko jego decyzja, przyczynili się do tego radni Rady 

Miejskiej w Karlinie.

Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 w Karlinie 

zwrócił się do Pani Bogumiły Hałasa, że w jej piśmie wystosowanym do Pana 

Bogdana  Piłkowskiego  napisała,  że  nie  zostało  wskazane  przez 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2  miejsce do ustawienia pojemników do 

selektywnej  zbiórki  odpadów,  jest  to  nieprawda,  ponieważ  wskazał  on  trzy 

miejsca,  obok  skrzyżowania  ulic  Moniuszki  i  Bolesława  Chrobrego,  obok 

posesji  Państwa  Makowskich  oraz  obok  bóżnicy.  Poruszył  także  temat 

oświetlenia ulicy Kolejowej, czy już jest włączona lampa?

Pan Marek Lewandowski  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

powiedział, że już jest sprawne oświetlenie na ulicy Kolejowej.
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Pan Ryszard Wapniarski  poruszył także temat zapadliny na ulicy Kolejowej, 

która  pozostała  po  robotach  ziemnych,  a  należałoby  ją  usunąć.  Poprosił  też 

o  informację  czy  środki  w  wysokości  30.000zł  na  oświetlenie  figury 

w Domacynie to tylko jupiterki, czy również przyłącze.

Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego  podziękował  Pani  Annie  Staniewicz  Kierownikowi  Warsztatu 

Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” w Karlinie za pomoc uczestników przy sprzątaniu 

liści.

Pan  Bogdan  Piłkowski  mieszkaniec  Karlina  złożył  wszystkim  radnym 

zdrowych i wesołych świąt, szczęśliwego Nowego Roku, aby radni w przyszłym 

roku  przestrzegali  wszystkich  ustaw  i  Statutu  Gminy,  a  Przewodniczącemu 

Rady, aby patrzył co podpisuje. 

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino stwierdził, że Pan 

Piłkowski nie powinien być złośliwym i ograniczyć swoją wypowiedź tylko do 

życzeń zdrowych i wesołych świąt.  

Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki zwrócił się do sołtysów, radnych, 

aby zgłaszali  do dnia  31 grudnia  br.  dekoracje  świąteczne  do konkursu  ,,Na 

najładniejszą  dekorację  Świąteczną”.  Przypomniał,  że  w  najbliższą  niedzielę 

msza i spotkanie pod ratuszem, a także na koncert 28 grudnia br. Dodał, że miał 

okazję być na koncercie w Kościele pw. Świętego Ducha                w Koszalinie, 

gdzie występowali mieszkańcy Karlina Marcel i Nikodem, było bardzo wiele 

osób, kilkakrotnie bisowano, trzeci  z braci grał  na klawiszach, to był bardzo 

sympatyczny  koncert,  a  ponadto  kilkakrotnie  wymieniono  Karlino.  To  była 

wielka promocja Gminy Karlino.   
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Ad. 8

Ponieważ nie zostały zgłoszone interpelacje Przewodniczący Rady Pan Rusiecki 

zaproponował przejście do następnego punktu obrad. 

Ad. 9

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino powiedział, że jeśli 

chodzi o ,,Electrę” zaproponowana przez Gminę ugoda została przyjęta. Co do 

oświetlenia  figury  zaproponował,  aby  Pan  Wapniarski  zgłosił  się  do  Pani 

Skarbnik,  która  poda  szczegółowo  jakie  tam  były  środki  i  na  jaki  zakres. 

Podkreślił,  że  to  właśnie  Pan  Wapniarski  zabiegał  o  oświetlenie  figury 

w Domacynie i to zostało wykonane. Zaprosił również na spotkanie wigilijne 

organizowane przed Urzędem, jest  to organizowane już od trzech lat,  jest  to 

spotkanie, które mieszkańców nie tylko miasta, ale tez gminy scala w pewien 

sposób  i  integruje.  Rozpoczęte  już  zostały  przygotowania  do  625  rocznicy 

nadania praw miejskich dla Karlina, rocznica przypada w 2010 roku i główną 

ideą jest tożsamość z Karlinem, tą ziemią. Warto przy tej okazji przypomnieć 

historię,  pokazać  się  również  jako  samorząd  na  zewnątrz,  pokazać  to  co 

wówczas  będzie  realizowane  na  terenie  Gminy  Karlino  i  wizję  rozwoju 

samorządu.  Planowana  jest  inscenizacja,  kilka  osób  było  w  Wolgast,  gdzie 

również  przy  okazji  rocznicy  zrobiono  fajny  pochód,  wspaniały  korowód 

ukazujący historię miasta, duże wydarzenie. Będzie się to łączyć z 500 – leciem 

Kościoła w Karlinie. Przypomniał, że złożony został wniosek na remonty kilku 

parafii,  wniosek  partnerski,  w  którym  Gmina  Karlino  jest  liderem projektu. 

Remontowane mają być Kościoły oraz park na ulicy Waryńskiego,  ponieważ 

jest on wpisany do rejestru zabytków, a tylko takie obiekty można było zgłosić. 

Ten  wniosek  jest  już  po  ocenie  formalnej,  a  teraz  będzie  podlegał  ocenie 

merytorycznej,  powiedział,  że  ma  nadzieję,  iż  ta  również  będzie  pozytywna. 
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Następnie złożył  wszystkim zdrowych,  wesołych i  spokojnych Świąt  Bożego 

Narodzenia,  dobrego  przyszłego  roku,  oby  podjęta  dziś  decyzja  uchwalenia 

budżetu na przyszły rok, żeby został on zrealizowany prawie w 100%, nigdy nie 

jest  idealnie,  ale  żeby  główne  działania  dotyczące  inwestycji,  aby  udało  się 

pozyskać na to środki, żeby można było mieć satysfakcję, że coś pozytywnego 

w przyszłym roku zrobimy. W tym okresie przedświątecznym wszyscy stają się 

łagodniejsi, spokojniejsi, częściej się uśmiechają, starają się być lepsi i oby jak 

najdłużej tak było w 2009 roku.     

Ad. 10

Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym 

oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1400 dokonał zamknięcia XXVIII 

sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Ad. 5k
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany w składach osobowych stałych komisji Rady. Wyjaśniła, że ze względu na wybór Pani Hałasa na Wiceprzewodniczącego Rady nie może być ona zgodnie ze Statutem Gminy być członkiem Komisji Rewizyjnej, stąd potrzeba zmiany i odwołanie Pani Hałasa ze składu Komisji i uzupełnienie składu do pięciu osób, co również wynika                 z zapisów w Statucie. 
	Pan Stanisław Spaleniak Radny Rady Miejskiej i Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował do składu Komisji Panią Bożenę Nadziejko, która wyraziła zgodę na pracę w komisji.
	 Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady przedstawił treść projektu uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Karlinie.
	Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, nie było głosów przeciwnych,                          3 wstrzymało się od głosu. Uchwała Nr XXVIII/291/08 została podjęta większością głosów.
	Ad. 6
	Pan Tomasz Rusiecki Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie poprosił       o informację, na temat ugody z firmą remontującą budynek ratusza Spółką ,,Electra”, czy sprawa już została zakończona?
	Pan Marek Depta Radny Rady Miejskiej w Karlinie zgłosił potrzebę nawiezienia żużlu lub innej podsypki  na drogę obok garaży przy ulicy 4 Marca. 
	Ad. 7
	Pan Robert Sabara Komendant Komisariatu Policji w Karlinie wręczył         w imieniu Komendanta Wojewódzkiego Policji Burmistrzowi Miasta i Gminy Karlino Panu Miśko podziękowanie za udzieloną pomoc dla Policji.
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino podziękował            i podkreślił, że nie jest to tylko jego decyzja, przyczynili się do tego radni Rady Miejskiej w Karlinie.
	Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 w Karlinie zwrócił się do Pani Bogumiły Hałasa, że w jej piśmie wystosowanym do Pana Bogdana Piłkowskiego napisała, że nie zostało wskazane przez Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 2  miejsce do ustawienia pojemników do selektywnej zbiórki odpadów, jest to nieprawda, ponieważ wskazał on trzy miejsca, obok skrzyżowania ulic Moniuszki i Bolesława Chrobrego, obok posesji Państwa Makowskich oraz obok bóżnicy. Poruszył także temat oświetlenia ulicy Kolejowej, czy już jest włączona lampa?
	Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino powiedział, że już jest sprawne oświetlenie na ulicy Kolejowej.
	Pan Ryszard Wapniarski poruszył także temat zapadliny na ulicy Kolejowej, która pozostała po robotach ziemnych, a należałoby ją usunąć. Poprosił też            o informację czy środki w wysokości 30.000zł na oświetlenie figury                   w Domacynie to tylko jupiterki, czy również przyłącze.
	Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego podziękował Pani Annie Staniewicz Kierownikowi Warsztatu Terapii Zajęciowej ,,Iskierka” w Karlinie za pomoc uczestników przy sprzątaniu liści.
	Pan Bogdan Piłkowski mieszkaniec Karlina złożył wszystkim radnym zdrowych i wesołych świąt, szczęśliwego Nowego Roku, aby radni w przyszłym roku przestrzegali wszystkich ustaw i Statutu Gminy, a Przewodniczącemu Rady, aby patrzył co podpisuje. 
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino stwierdził, że Pan Piłkowski nie powinien być złośliwym i ograniczyć swoją wypowiedź tylko do życzeń zdrowych i wesołych świąt.  
	Przewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki zwrócił się do sołtysów, radnych, aby zgłaszali do dnia 31 grudnia br. dekoracje świąteczne do konkursu ,,Na najładniejszą dekorację Świąteczną”. Przypomniał, że w najbliższą niedzielę msza i spotkanie pod ratuszem, a także na koncert 28 grudnia br. Dodał, że miał okazję być na koncercie w Kościele pw. Świętego Ducha                w Koszalinie, gdzie występowali mieszkańcy Karlina Marcel i Nikodem, było bardzo wiele osób, kilkakrotnie bisowano, trzeci z braci grał na klawiszach, to był bardzo sympatyczny koncert, a ponadto kilkakrotnie wymieniono Karlino. To była wielka promocja Gminy Karlino.   
	Ad. 8
	Ponieważ nie zostały zgłoszone interpelacje Przewodniczący Rady Pan Rusiecki zaproponował przejście do następnego punktu obrad. 
	Ad. 9
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino powiedział, że jeśli chodzi o ,,Electrę” zaproponowana przez Gminę ugoda została przyjęta. Co do oświetlenia figury zaproponował, aby Pan Wapniarski zgłosił się do Pani Skarbnik, która poda szczegółowo jakie tam były środki i na jaki zakres. Podkreślił, że to właśnie Pan Wapniarski zabiegał o oświetlenie figury                  w Domacynie i to zostało wykonane. Zaprosił również na spotkanie wigilijne organizowane przed Urzędem, jest to organizowane już od trzech lat, jest to spotkanie, które mieszkańców nie tylko miasta, ale tez gminy scala w pewien sposób i integruje. Rozpoczęte już zostały przygotowania do 625 rocznicy nadania praw miejskich dla Karlina, rocznica przypada w 2010 roku i główną ideą jest tożsamość z Karlinem, tą ziemią. Warto przy tej okazji przypomnieć historię, pokazać się również jako samorząd na zewnątrz, pokazać to co wówczas będzie realizowane na terenie Gminy Karlino i wizję rozwoju samorządu. Planowana jest inscenizacja, kilka osób było w Wolgast, gdzie również przy okazji rocznicy zrobiono fajny pochód, wspaniały korowód ukazujący historię miasta, duże wydarzenie. Będzie się to łączyć z 500 – leciem Kościoła w Karlinie. Przypomniał, że złożony został wniosek na remonty kilku parafii, wniosek partnerski, w którym Gmina Karlino jest liderem projektu. Remontowane mają być Kościoły oraz park na ulicy Waryńskiego, ponieważ jest on wpisany do rejestru zabytków, a tylko takie obiekty można było zgłosić. Ten wniosek jest już po ocenie formalnej, a teraz będzie podlegał ocenie merytorycznej, powiedział, że ma nadzieję, iż ta również będzie pozytywna. Następnie złożył wszystkim zdrowych, wesołych i spokojnych Świąt Bożego Narodzenia, dobrego przyszłego roku, oby podjęta dziś decyzja uchwalenia budżetu na przyszły rok, żeby został on zrealizowany prawie w 100%, nigdy nie jest idealnie, ale żeby główne działania dotyczące inwestycji, aby udało się pozyskać na to środki, żeby można było mieć satysfakcję, że coś pozytywnego w przyszłym roku zrobimy. W tym okresie przedświątecznym wszyscy stają się łagodniejsi, spokojniejsi, częściej się uśmiechają, starają się być lepsi i oby jak najdłużej tak było w 2009 roku.     
	Ad. 10
	Po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miejskiej  w Karlinie Pan Tomasz Rusiecki podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1400 dokonał zamknięcia XXVIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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